

Expansion of Aberdeen Typhoon Shelter - Site Investigation Works by AECOM & CEDD

AECOM Asia Company Limited is appointed by the Civil Engineering and Development Department (CEDD) to undertake the captioned project at the marine traffic channel between our club and Middle Island. Their timeline and details of the project are as follows:

Date: Sep 2023 to Nov 2023

Time: 9:00am-6:00pm

Venue: Aberdeen Typhoon Shelter (Refer to attachment)

Please also refer to the email from AECOM below as well as the [attachment](#) for more information. Since the project area is adjacent to our sites, please be aware of the marine traffic channel between our club and Middle Island.
Thanks a lot.

Best regards,



Steve Ng
Property and Facility Manager (Technical)

Tel: 2552 8182 Fax: 2873 2945



E-mail: pfm@abclubhk.com

Website: <http://www.abclubhk.com/>

On Facebook: www.facebook.com/AberdeenBoatClub

Expansion of Aberdeen Typhoon Shelter - Site Investigation Works **Notification and Request for No-objection**

We, AECOM Asia Company Limited, are the Consultants appointed by Civil Engineering and Development Department (CEDD) to undertake the captioned project. On behalf of CEDD, we are writing to provide the details of the proposed site investigation works in the Aberdeen Channel area as listed below. This proposed site investigation works is aiming at sampling and surveying for future study and design and shall have no obstruction to the navigation of other marine users and operation of Typhoon Shelter. We would like to seek your reply by the attached “no-objection to the proposed works” reply in written form within 3 days from the date of this document so as not to affect the commencement of the proposed works.

Summary of the Proposed Works

1. Nature of Works

- Marine site investigation to obtain sub-seabed geotechnical information with marine drillholes and CPT
- Diver survey to obtain marine archaeological information of surrounding areas
- Temporary occupation of water area(s) shall have no obstruction to the navigation of other marine users.

2. Date of Commencement

- Marine Drillholes and CPT – Tentative commencement date is in October 2023
- Diver Survey – Tentative commencement date is in September 2023

3. Duration of Works

- Marine Drillholes and CPT – Approximately 1.5 months (Tentative from October 2023 to November 2023)
- Diver Survey – Approximately 5 days (Tentative from September 2023 to October 2023)

4. Daily Working Hours and Working Days

- Daily working hour (i.e. 07:00-19:00 Monday to Saturday). No work beyond working hour, setting out coordinates Sunday and Public Holiday

5. Schedule of Works

	Proposed Works	Approximate Duration
Phase I	Diver survey	2 days – September 2023
Phase II	Diver survey and Marine Drillholes and CPT	3 weeks – October 2023
Phase III	Marine Drillholes and CPT	4 weeks – October to November 2023

6. Locations of Works Area

- A location plan indicating the proposed works area is enclosed

7. Vessels

- Flat top work barge with valid license will be employed for the works supported by motor tugs for moving and positioning
- Dive support vessel and secondary safety vessel for the diver survey works

Should you have any query, please feel free to contact our Mr. Arthur Ng at 3922 9435 (arthur.ng@aecom.com) or our Miss Czarina Wong at 3922 8058 (czarina.wong@aecom.com). Thank you for your kind attention.

擴建香港仔避風塘 - 勘測工程 徵求不反對通知書

我們，艾奕康有限公司，是土木工程拓展署委任的顧問公司，負責承接擴展香港仔避風塘計劃。我們謹代表土木工程拓展署致函，提供在香港仔海峽範圍內建議的實地勘測工作的詳情，詳情如下。是次勘探工作主要為採集樣本以作往後研究及工程設計之用，並不涉及任何現場工程，對海上使用者航行及避風塘運作不會造成影響。我們希望自本件提交之日起三日內，徵求您以書面答覆「不反對建議的實地勘測工作」回條，以免影響工作展開。

建議的實地勘測工作概要

1. 工作性質

- 海洋實地勘測，以海洋鑽孔和圓錐貫入測試獲取海床下的岩土工程資訊；
- 潛水測量，以獲取附近海域海洋考古資訊；
- 在不妨礙其他海上使用者航行的情況下，臨時佔用水域。

2. 開始日期

- 海洋鑽孔勘測和圓錐貫入測試 - 暫定開始日期為二零二三年十月；

- 潛水測量- 暫定開始日期為二零二三年九月。

3. 工期

- 海洋鑽孔勘測和圓錐貫入測試 - 約一個半月（暫定為二零二三年十月至二零二三年十一月）；
- 潛水測量 - 約五日（暫定為二零二三年九月至二零二三年十月）。

4. 工作時間和工作日子

- 工作時間為週一至週六早上七時至下午七時。除工作時間、星期日及公眾假期外，不進行勘測工作。

5. 工作概要

	建議的勘測工作	大約工期
第一期測量	潛水測量	約兩日- 暫定為二零二三年九月
第二期測量	潛水測量、海洋鑽孔勘測和圓錐貫入測試	約三星期- 暫定為二零二三年十月
第三期測量	海洋鑽孔勘測和圓錐貫入測試	約四星期- 暫定為二零二三年十月至二零二三年十一月

6. 工作地點

- 工作地點詳見附件的位置圖。

7. 船舶

- 具有效許可證的平頂工作躉船，並用拖船移動和定位；
- 協助潛水測量的潛水支援船及安全船隻。

如有任何疑問，請隨時致電3922 9435或電郵arthur.ng@aecom.com與我們的伍先生聯絡 或致電3922 8058或電郵czarina.wong@aecom.com與我們的黃小姐聯絡。感謝您的關注。

Thanks & Regards

Czarina WONG CEng MICE
Engineer, Transportation, Hong Kong
Czarina.wong@aecom.com

AECOM

12/F, Grand Central Plaza Tower 2
138 Shatin Rural Committee Road